
Denuncien abocaments al Ter a Ripoll que fa gaireb� deu

anys que duren

LÕAjuntament diu que les obres per solucionar aquest punt negre ja han comen�at.

Aspecte d饵na de les zones de La Preparaci쎳n

Textil on hi ha els abocaments al riu Ter

Els grups de lÕoposici� de Ripoll, ERC i PSC, van denunciar en lÕ�ltim

ple els abocaments dÕaig�es residuals urbanes, majorit�riament

del barri de la carretera de Barcelona, al riu Ter, i que van atribuir a

les obres que sÕestan fent a La Preparaci�n Textil. El regidor

dÕUrbanisme, Xavier Cima, va corregir-los i els va dir que aquests

abocaments �almenys fa 10 anys que duren� i que ell ja els

havia denunciat quan estava a lÕoposici�. Cima va dir que la

setmana passada mateix havien comen�at les obres per

arreglar-ho.

En la seva intervenci�, la por taveu dÕERC, Teresa Jord�, va dir que

aquest abocament al riu �est� descontrolat i ho ha deixat tot brut

i fastig�s�, mentre que Enric P�rez, del PSC, va apor tar fotograf ies que va ensenyar a lÕalcalde i els regidors.

Tamb� van fer notar que a la carretera de Barcelona hi viu aproximadament el 40% de la poblaci� i, per tant, es

tracta dÕabocaments preocupants.

El regidor dÕUrbanisme, Xavier Cima, no va negar lÕexist�ncia dÕaquests abocaments, sin� que va anar m�s enll� i

va dir que feia prop de 10 anys que es patia aquesta situaci�: �Jo mateix durant la legislatura 2007-2011, quan

manava el bipar tit (ERC i PSC), ho havia denunciat reiteradament i mai es va solucionar�.

Cima va explicar que moltes clavegueres del barri de la carretera de Barcelona estaven connectades al canal de

La Preparaci�n Textil, �per� a lÕanulálar-lo, tot el que sÕempor tava aquesta aigua ara va a parar en aquest punt

negre�, i remarcava, �per� la porqueria hi ha sigut sempre�. El regidor dÕUrbanisme deia que el projecte

constructiu del Pla �ja preveu fer un colálector nou i connectar-hi tot el que anava a parar al canal de La

Preparaci�n�, per� que primer sÕhan hagut de tenir els permisos de lÕAg�ncia Catalana de lÕAigua (ACA), que,

precisament, no �s una cosa que vagi molt r�pida. Cima va dir que ara sÕestava a lÕespera que la col�nia Botey

obr�s la resclosa per fer baixar lÕaigua �i poder treballar millor�.

Les explicacions de Cima no van acabar de conv�ncer els grups de lÕoposici�. Teresa Jord� va venir a dir que no

sÕhi valia lÕexcusa que aquest problema ja existia quan manaven ells �perqu� quan jo era alcaldessa es van

resoldre f ins a 30 punts negres dÕabocaments als rius Ter i Freser en diferents llocs de Ripoll�, i va continuar

dient: �Jo nom�s dic que han tingut tots aquests anys per arreglar-ho, i estem fent el darrer ple de la legislatura

i aqu� no sÕha arreglat res�.
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